
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ 
SOCIÁLNÍ A ZDRAVOTNÍ KOMISE 23.9.2024 

_________________________________________________________________ 
Místo konání: Sedmikráska z.s.  

Čas jednání: 16:00 – 17:30 

Přítomni:  
Roman Kotvas, Sieger Pavel, Žitníková Stanislava, Hradcová Michaela, Grimeková Eva, Mgr. Jana 
Pichnarčíková, Ing. Andrea Rosívalová 
 

Omluveni:  
Holasová Barbora  
 

Nepřítomni:  
 

Hosté:   
__________________________________________________________________________________ 
Program 

1) Projednání žádosti Vážka na niti, z.s. 
2) Kritéria soutěže Aktivní senior 
3) Různé 

 
Ad1)  

Komise obdržela k projednání žádost organizace Vážka na niti z.s. o dofinancování sociálně aktivizační 
služby, kterou provozuje od 1.2.2024 v Žatci. Ze zprávy, kterou organizace poskytla vyplývá, že 
organizaci vznikl deficit 48,1%, tj. 2.359.899,- Kč (Žatec, Louny). 

Členové komise se shodli na tom, že nemají dostatek podkladů a informací o organizaci, o částce, 
kterou organizace požaduje. Z tohoto důvodu se členové telefonicky spojili s , 
zástupcem organizace, kterému položili několik otázek. 

Návrh částky –  sdělil, že se jedná o částku cca 600 tis. Kč, na dotaz, zda organizace může 
zaručit, že v případě poskytnutí částky organizace přesto neukončí své služby sdělil, že 
toto zaručit nemůže. 

Stanovisko komise 

Sociální a zdravotní komise přezkoumala žádost organizace Vážka na niti o poskytnutí příspěvku na 
dofinancování služby. Po zhodnocení všech relevantních informací jsme dospěli k závěru, že v 
současné době nelze doporučit schválení této žádosti. 

Důvodem našeho rozhodnutí je skutečnost, že organizace nedokáže zaručit udržitelnost a 
dlouhodobé fungování svých služeb ani při obdržení příspěvku.  

__________________________________________________________________________________ 

Ad 2) 
P. Kotvas vyzval členy komise k navrhování kritérií k vyhlášení soutěže aktivní senior. Členové komise 
požadují ohodnotit vítěze např. wellness pobytem v ceně do 10 tis. Kč. Podrobnosti budou dále 
projednány. 
 
 



___________________________________________________________________________________________ 
Ad 3) 
Různé 
 

- p. Kotvas vyzval členy komise, aby si všímali míst, kde chybí lavičky – návrh na doplnění laviček 
– např. relaxační zóny 

- podnět  – bude rozeslán členům komise 
- informace o výtahu v Městské knihovně – město již obdrželo v minulém týdnu dotaci, příští 

týden bude svolána koordinační schůzka k aktualizaci projektové dokumentace, akce se 
uskuteční v roce 2025, v roce 2025 musí být vyúčtována dotace – informace poskytla Ing. 
Mazánková 

- Sociální a zdravotní komise žádá Radu města Žatce o doplnění člena komise 

 
__________________________________________________________________________________ 

 
 
 
TERMÍNY JEDNÁNÍ PRO ROK 2024 
7.10.2024 – FOKUS LABE – schůzka potvrzena – 15:00 hod. 
14.11.2024, případně dle potřeby 
   

 
 
 
Tajemnice komise       Předseda komise 
Ing. Lucie Kořánová       Roman Kotvas 


